
 
Schriftelijke vraag: 
 
Vraagnummer:  S-674 (2024-010437) 
 
Datum indiening: 21 februari 2024 
 
Onderwerp:  Ontwikkelingen in Valburg 
 
Naam indiener: Richard Beune 
 
Aan de leden van het College van Burgemeester en Wethouders, 
 
Onze vragen: 
 
Recent werd in het kader van de het besluit van Provinciale Staten om de stekker uit het 
project RailTerminalGelderland te trekken duidelijk dat de Provincie zich gaat herbezinnen 
op de afspraken in het kader van Afslag 38 en dat op het beoogde Terminalterrein wellicht 
een opstelplaats voor personentreinen gesitueerd kan worden. Besluiten die de mobiliteit in 
onze regio zullen gaan beïnvloeden.  
 

1. In het kader van gewenste ontwikkelingen rond de mobiliteit binnen onze gemeente 
verneemt de fractie van het CDA Overbetuwe of voorgaande besluitvorming en 
voornemen de komst van een station in Valburg zal beïnvloeden? 
 

Naast die gewenste ontwikkeling in Valburg is een andere ontwikkeling binnen Valburg de 
herinrichting van het terrein rond het Kriekske,Stationstraat 20.  
 

2. Kan het College de CDA-fractie informeren over de stand van zaken rond die 
ontwikkeling op dit moment? 
 

3. Wordt in de ontwikkeling van het Kriekske gekeken naar de aanleg van een voetpad 
langs de Stationsstraat richting de Weem en het sportpark Het Kasteel?  
 

Volgens de CDA-fractie zorgt het aanleggen van een voetpad voor een oplossing voor een 
zeer onvriendelijke en gevaarlijke wandeling naar het sportpark Het Kasteel. 

 
Naast de verkeerssituatie voor wandelaars in dat deel van Valburg, baart de verkeerssituatie 
langs de Broekstraat vanaf de kruising met de Voorweem tot aan de kruising met de 
Woutersdijk de CDA-fractie zorgen. 

 
4. Zijn er plannen in de maak om die verkeerssituatie voor wandelaars veiliger te 

maken? 
 
Gelieve hierop zo spoedig mogelijk een antwoord te geven, 
 
Ondertekening 
 
Richard Beune (CDA Overbetuwe) 


